
 

Protokoll, styrelsemöte Vårberg-Skärholmens Scoutkår 3/2016-03-29 

Fyra av Kårstyrelsens medlemmar närvarade 

§ 1 Mötets öppnande 
XXXXX hälsade alla välkomna, och förklarade mötet för öppnat. 

§ 2 Val av mötesordförande 
Sittande valdes till mötesordförande 

§ 3 Val av sekreterare 
Mötet beslutade att utse XXXX XXXX med avlösning av XXXX XXXX till mötessekreterare 

§ 4 Val av protokolljusterare 
Inget val av protokolljusterare utan istället bestämdes att alla närvarande ska läsa igenom 
protokollet och komma med kommentarer direkt i dokumentet i Google drive inom en 
vecka efter färdigställandet. Protokollet skrivs sedan under i redigerad form av 
mötesordförande och en styrelseledamot i samband med nästa styrelsemöte. 

§ 5 Fastställande av dagordning 
Mötet beslutade att fastställa dagordningen med möjlighet till tillägg under § 14. 

§ 6 Godkännande av tidigare protokoll 
KS-protokoll 2/2016 godkändes 

§ 7 Rapporter 
1. KO/Förvaltning 

Stockholm Scoutdistrikt har flyttat kårordförandeträffen till den 12:e april. 
Det har inkommit ett mejl till kåren från ett par i Sätra som vill skänka material till 
kåren. Styrelsen beslutade att tacka ja till erbjudandet. 
Skärholmsdagen kommer arrangeras den 10:e september. Mer information om 
arrangemanget kommer i april. 
Styrelsen diskuterade kårens teckningsrätt. Teckningsrätt bestäms av styrelsen på det 
första styrelsemötet efter ordinarie kårstämma där en ny styrelse valts. 

2. Kassör 
Kassören meddelade att det för tillfället inte finns någonting att rapportera kring 
kårens ekonomi. 
XXXXX har kvitton att redovisa för cirka 2.000 kr. 
Kåren kan inte ansöka om statsbidrag. 

 



  

3. Medlemsregistrerare 
Medlemsregistreraren meddelade att det för tillfället inte finns någonting att 
rapportera. 

XXXX har lagt till alla medlemmar i avdelningen Småtrollen i medlemsregistret. 

4. Hemsidan 
Hemsidan har inte uppdaterats på sistone, men all information som vi just nu vill nå ut 
med, finns utlagd. 

5. Facebook 
Facebooksidan har ökat i gilla-markeringar, och detta gillas av styrelsen. 

6. Postmottagare 
Inkommen post diskuterades i punkt 7.1, förvaltning. 

7. Avdelningar 
Småtrollen är för tillfället fem scouter. De har tillverkat fågelholkar, provat på 
geocaching och kört genomgång av lykta. XXXX XXXX har även gått igenom 
sjukvård. 

Information om Älvornas uppstart har lagts ut som evenemangstips i lokaltidningarna 
Mitti Skärholmen, samt Södra Sidan. 

Det som återstår är att sätta lappar på allmänna meddelandetavlorna, Kårens FB-sida 
och kontakta facebooksidan Bättre stadsdel Skärholmen. 

Notering gjordes också om att Scouterna håller på att arbeta fram stödmaterial för 
familjescouting. 
 

§ 8 Beslutsrapportering 
Se: 
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1IDdANYreEING5QrKUxe20vLplDfd5K6P0_Sd0
zzNePQ/edit#gid=0  

Vendelsö scoutkår aviserade för ett tag sedan att kåren skulle ha loppis för att sälja ut 
gammalt material. Detta har dock skjutits på framtiden, och vi vet ej ännu om detta blir 
av. 

Namnremsor är ännu inte beställda. 

XXX XXXX har införskaffat en sjukvårdskudde till kåren. 

XXXXX XXXXX har en sjukvårdstavla. 

Kåren har sedan en tid tillbaka diskuterat inköp av en banderoll. Dom ekonomiska 
förutsättningarna sätter dock stopp för detta, och därför skjuts det på framtiden. 

Anmälningsblanketten har blivit uppdaterad, och numer går det att ange om en 
person har syskon i kåren. 

Kåravslutning äger rum 30:e maj. 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1IDdANYreEING5QrKUxe20vLplDfd5K6P0_Sd0zzNePQ/edit#gid=0
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1IDdANYreEING5QrKUxe20vLplDfd5K6P0_Sd0zzNePQ/edit#gid=0


  

§ 9 Utv. plan för scouterna. Datum? 
Utvecklingsplaneringsmöte –studiecirkel i Juni? Eventuellt 14 eller 21:a juni. XXXX kollar. 

§ 10 Studiecirklar? 
Att köra studiecirklar vore ett bra sätt för att få in pengar till lokalhyran. XXXX, XXXXX 
och XXXXX kör ett separat möte för planering av studiecirklar. 

§ 11 Lokalfrågan? 
Vi måste börja söka ny lokal. Önskemålet är en lokal på runt 25 kvadrat, med en toalett 
och en extra utrymningsväg. Ett fönster räcker om det är tillräckligt stort och inte ligger 
alltför högt över marken. XXXXX gör en lista till fastighetsvärdar som alla får hjälpas åt att 
kontakta. 

§ 12 Planering för Älvorna 
Älvorna har uppstart den 9/4,och under ett tidigare beslutades vilka som skulle leda 
respektive möte. Alla bör kolla upp vilket datum man skrivit upp sig på. 

§ 13 Rutiner för styrelsearbetet (Vid denna punkt tog XXXX XXXXXX över som sekreterare) 
Punkten bordläggs till nästa styrelsemöte. 

§ 14 Övriga frågor  
Ledaraktivitet, säkerhetsplan, rekrytering, gasolkök 
Ledaraktivitet preliminärbokas till den 16 eller 17/6 
Säkerhetsplan: nytt möte bokas på nästa kårstyrelsemöte 

Gasolkök: inköps när möjlighet ges (hitta annonser på tex blocket) 

Fastighetsförening :kontakt om samarbete om valborg 2017 

§ 15 Tid för nästa möte 
2016-04-27 

§ 16 Mötet avslutas 
Mötet avslutades. 
 
 
 
Underskrift: 
 
Datum 
 
 
Mötesordförande 
 
 
Styrelseledamot 


